
Geachte leden van de raad, 

namens de Koningkerk, Kloppersingel te Haarlem stuur ik u vooraf deze spreektekst om zodoende tot een 

effectieve spreektijd te komen. 

 

Wij als kerkgemeenschap vervullen een maatschappelijke functie voor de mensen in de directe omgeving 

maar ook van buiten onze eigen buurt. dit deden wij al voor het Parkeer Belanghebbenden Systeem was 

ingevoerd. 

 

De activiteiten die wij ontplooien zijn zeker niet alleen voor onze kerkleden maar wij richten onze activiteiten 

ook op de buurtbewoners waarbij onze kerkleden ook actief betrokken zijn als vrijwilliger. Zo vervullen wij 

onze maatschappelijke functie waarbij jong en oud participeren in elkaar en hun leefomgeving. 

 

Hierbij valt te denken aan o.a. de koffieochtenden op dinssdag waar een ieder niet alleen welkom is voor 

een kopje koffie maar ook voor persoonlijke aandacht en een gesprek. 

Met vaste regelmaat zijn er ook knutseldagen op een zaterdag voor de kinderen uit de buurt, ook deze 

worden goed bezocht.  

Maandelijks zijn er ook speciaal voor de jongeren uit de buurt sport en spel avonden op vrijdag. en de 

eerste week van de zomervakanties wordt er een hele week activiteiten georganiseerd voor de jongeren uit 

de buurt. 

Tot slot noemen wij de buurtmaaltijden waarbij vooral ouderen door gezamenlijk een warme maaltijd te 

nuttigen in contact komen met andere ouderen wat velen van hen uit een isolement heeft geholpen. 

 

Dit zijn nog maar enkele van de vele activiteiten die door onze vrijwilligers - die niet in de buurt wonen - 

worden gedaan. 

Verder wordt ons gebouw verhuurt voor uiteenlopende activiteiten. Hierbij valt te denken aan trouwerijen en 

begrafenissen. Maar ook VVE vergaderingen (huiseigenaren), het CNV voor belastingaangifte maar ook 

voor diverse andere vergaderactiviteiten en zelfs wordt er aan u, als gemeente Haarlem, wel eens gebruik 

gemaakt van ons gebouw! 

 

Ook zijn er in onze kerk veel ouderen voor wie het moeilijk of praktisch niet uitvoerbaar is om te komen met 

openbaar vervoer. Momenteel wordt er al veel gecarpooled en komen mensen met de fiets of het openbaar 

vervoer. Doordat enkele buurtbewoners een beperkt aantal bezoekersschijven beschikbaar heeft gesteld 

konden wij deze vrijwilligers voorzien van een parkeerplek in de buurt van de kerk.  

Door de nieuwe digitale bezoekregeling is het vrijwel onmogelijk ons parkeerprobleem op te lossen met 

behulp van de kerkleden die schijven beschikbaar stellen. Mede door het gestelde limiet op de bundel. Wij 

zijn niet tegen de digitale regeling en het besperken van uren maar vragen wel een oplossing voor onze 

situatie. 

 

Overigens is het voor veel ouderen in onze gemeente geen optie om te parkeren in de Cronje garage of bij 

het station omdat de afstand te ver is om te lopen en ze zich ’s avonds op straat niet veilig voelen.  

 

Om te voorkomen dat het uitvoeren van al deze activiteiten in gevaar komt door het niet meer kunnen 

parkeren van bezoekers en de vrijwilligers die zich inzetten voor de buurt willen wij U vragen om met een 

passende oplossing te komen. Het parkeerplan voorziet nog niet in een bezoekregeling voor 

maatschappelijke functies zoals onze kerk ondanks dat wij een gebouw hebben met veel Multi funcionele 

ruimtes en een grote zaal met een maximale capaciteit van 350 personen! 

Wij vragen u dan ook om alsnog een regeling te maken waarin u ons voorziet en ons voldoende 

parkeeruren toe zult kennen om dit probleem op te lossen. 

Met vriendelijke groet, namens de Evangelische Gemeente Koningkerk 

Richard J. Koster, kerkraadslid en verhuur coördinator. 



Ter aanvulling: op 7 mei 2015 is er een informatieavond geweest over het wijzigen van het parkeerbeleid in 

de Koningkerk. Vervolgens is er in het Seinwezen een uitvoerig overleg geweest en in navolging hierop 

hebben dhr. Kees Vreeburg en ondergetekende in het najaar van 2015 een gesprek gehad met de 

toenmalige wethouder en de coördinator van het nieuwe parkeerbeleid, mvr. Galesloot om onze zorgen en 

mogelijke oplossingen te bespreken. Hierna zijn er meerdere contacten geweest en nog een bespreking 

met onder meer dhr. Frank Visser van de Christenunie. 

Tot op heden helaas zonder het gewenste resultaat. 


